
Aan de Voorzitter van de

Tweede Kamer der Staten-Generaal

Binnenhof 4

Den Haag

Datum 6 juni 2013

Betreft Beantwoording vragen van de leden Omtzigt, Sjoerdsma, Van Bommel en

Voordewind over de mensenrechtennota

Pagina 1 van 2

Directie Multilaterale

Instellingen en

Mensenrechten

Bezuidenhoutseweg 67

2594 AC Den Haag

Postbus 20061

Nederland

www.rijksoverheid.nl

Contactpersoon

Maurice Paulussen

T 070-348 5168

F 070-348 7349

maurice.paulussen@minbuza.nl

Onze Referentie

DMM/MP-420/13

Uw Referentie

2013Z11278

Hierbij bied ik u, mede namens de minister-president, de antwoorden aan op de

schriftelijke vragen gesteld door de leden Omtzigt, Sjoerdsma, Van Bommel en

Voordewind over de mensenrechtennota. Deze vragen werden ingezonden op 5

juni 2013 met kenmerk 2013Z11278.

De Minister van Buitenlandse Zaken,

Frans Timmermans
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Antwoorden van de Minister van Buitenlandse Zaken, mede namens de

minister-president, op vragen van de leden Omtzigt, Sjoerdsma, Van

Bommel en Voordewind over de mensenrechtennota.

Vraag 1

Wanneer komt de mensenrechtennota, die voor 31 mei was toegezegd, naar de

Kamer?

Antwoord

De mensenrechtenbrief wordt direct nadat de Ministerraad deze heeft

goedgekeurd aan de Kamer aangeboden. Toezending van de brief voor 31 mei is

overigens niet aan de Kamer toegezegd.

Vraag 2

Klopt het dat de oude mensenrechtennota gewoon nog uitgangspunt van beleid

is? Zo nee, wat is dan het uitgangspunt van beleid?

Antwoord

In de brief zal worden aangegeven waar sprake is van continuïteit en waar nieuwe

accenten worden gezet.

Vraag 3

Hoeveel geld is er uitgegeven via het mensenrechtenfonds sinds het aantreden

van het nieuwe kabinet, zonder een mensenrechtennota van een nieuw kabinet?

Antwoord

Sinds het aantreden van het nieuwe kabinet zijn lopende verplichtingen uit het

mensenrechtenfonds nagekomen.

Vraag 4

Kunt u deze vragen voor donderdag 6 juni beantwoorden?

Antwoord

De vragen zijn heden, op 6 juni, beantwoord.


